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J E GY Z Ő K Ö NY V 

 

 
 

Készült: 2022. január 26-án a Faluházban. 

 

 

Jelen vannak: Baló Attila elnök 

   Silye Lajos titkár 

    Boncsér Attila vezetőségi tag (jelen van, de a jelenléti ívet nem írta alá) 

Mertus Gábor vezetőségi tag  

   Sós János vezetőségi tag  

   Tóbis Gábor ellenőrző bizottság elnöke 

Móricz István fegyelmi bizottság elnöke  

 

 

Napirend:      1., A 2022. január 21-én megtartott közgyűlésen meghatározott feladatok 

szétosztása, felelősök meghatározása. 

   Előadó: Baló Attila  

2., A 2022. január 21-én megtartott vezetőségi ülésen történtek 

megbeszélése, határozat hozatal. 

 Előadó: Baló Attila 

3., Tagfelvétel. 

 Előadó: Baló Attila 

4.,  Egyebek (vendégjegyek) 

 

Baló Attila elnök megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy minden vezetőségi tag jelen van. A 

vezetőségi ülés határozatképes. Megállapítja, hogy a meghívottak közül mindenki megjelent. 

 (jelenléti ív mellékelve) 

 

Javasolja, hogy a meghívóban kiküldött napirendeket tárgyalja a vezetőségi ülés. Az egyebek 

napirendi pontban javasolja, hogy a 2021. évi vendégjegyek leadását tárgyalja az elnökségi 

ülés. A napirendi pontokat a vezetőség egyhangú szavazással elfogadta. 

 

Napirend előtt: Silye Lajos: Boncsér Attilával ismerteti a 2022. január 21-én megtartott 

vezetőségi ülésen tanúsított magatartásának helytelenségét. Megkérdezi, hogy az elnökség 

tagja kíván-e lenni? Boncsér Attila nem tartja helytelennek a viselkedését, Ő ilyen habitusú 

ember. Boncsér Attila közli, hogy neki Baló Attila elnökkel van régen személyes 

nézeteltérése. Ezt magasabb fórumon kívánja elintézni. Felemlíti az etetés korlátozását, a víz 

minőség vizsgálat szükségességét, az ifjúsági tag felvételének hátráltatását illetve a barátja 

ellen a B-A-Z Megyei Kormányhivatal szabálysértési eljárás miatti szavazást. Baló Attila 

tájékoztatja, hogy az egyesület törvényes működéséért az elnök a felelős. Az elnökségi ülésen 

vitának van helye, de a határozathozatal után minden elnökségi tagnak a határozat szerint kell 

kommunikálnia a tagság felé. Azt, hogy előtte mi volt a véleménye azt el kell felejteni. Te 

ennek ellenére a tagság felé azt közölted, hogy a határozatot az etetés leállításával 



kapcsolatban nem támogattad. Komfliktust szítottál az elnökség és a tagság között.  A 

vízvizsgálat szükséges volt. Az eredményt közöltük, utána elnökségi határozattal 

módosítottuk a szabályozást. A tagfelvétel kérelemre történik, nem automatikus. A kérem 

benyújtása után felvettük tagnak. A B-A-Z Megyei Kormányhivatal döntésére hatásunk nincs. 

Jelenleg K. József barátod sem állami horgászjegyet, sem területi engedélyt az eltiltás miatt 

nem tud vásárolni sehol. A döntés trágár szavakkal történő minősítése nem megengedhető egy 

elnökségi tag számára. A résztvevők közül többen idézik a használt kifejezéseket. Boncsér 

Attila többször visszakérdez, hogy tényleg ilyet mondott-e? Mindenki megerősíti a 

kifejezések használatát. Elnézést kér a szóhasználatért. Bocsánatkérés jeléül mindenkivel 

kezet fog. Az elnökségi tagok és a bizottsági elnökök a bocsánatkérést elfogadták. 

 

  

1., A 2022. január 21-én megtartott közgyűlésen meghatározott feladatok 

szétosztása, felelősök meghatározása. 
 Előadó: Baló Attila  

  

Baló Attila ismerteti a feladatokat. Kéri az elnökséget, hogy a feladatokat osszák szét 

egymás között. Feladatok: társadalmi munka megszervezése, haltelepítés koordinálása, 

horgászversenyek szervezése. 

  

Társadalmi munka: célja a tó környékének rendbetétele (gyalogakác irtás, veszélyes 

fák kivágása az önkormányzattal egyeztetve. A szervezésért felelős: Boncsér Attila és 

Sós János. 

 

Haltelepítés: 

 

 Pisztráng: Felelős Silye Lajos, Baló Attila. Lehetőleg 50-60 dkg közötti halak 

kerüljenek telepítésre. A fogás szabályzása megegyezik a tavalyival. 

 

Ponty: Csak Geleji ponty kerülhet telepítésre. Sós János: 2 kg alatti hal nem kerüljön 

telepítésre. Baló Attila: eddig is ez volt a cél, de ennek ellenére mindig kerül egy-két 

kisebb példány. A lehalászásnál nem lehet a halakat egyenként válogatni. Silye Lajos: 

a 2021. évi telepítéseknél már minimális volt a kisebb példányok száma. Felelős: Silye 

Lajos, Baló Attila 

 

Süllő, keszeg: A két legnehezebben beszerezhető halfaj. Beszerzésért felelős Sós 

János, Baló Attila 

 

Horgászversenyek: 

 

Törpeharcsa fogó verseny. A közgyűlésen felmerült, hogy többet rendezzünk. A 

verseny(ek) megrendezésére július-augusztusban kerülhet sor. Részetekről az elnökség 

később dönt. 

 

24 órás horgászverseny. Tervezett időpont 2022. július 9. vagy 2022.július 16. 

(időjárás függvényében) Nevezési díj: 15000 Ft/3 fős csapat. (Két tag + egy 

vendéghorgász) A nevezési díj tartalmazza a vendéghorgász napijegyét + a nevezők 

részére a vacsorát. Nevezési határidő: 2022. június 15. A verseny minimum 10 csapat 

nevezése esetében kerül megtartásra! A verseny szabályait a honlapon közzétesszük. 



Ha nem érkezik ennyi nevezés a hagyományoknak megfelelően rendezünk meg 

versenyt. (7.00 – 13.00-ig) Utána ebéddel várunk minden nevezőt. 

 

Horgászpárbaj. Egyéni horgászverseny a bőcsi tó legeredményesebb horgásza 

címért. Kieséses rendszerben két horgász versenyez egy napon. Cél az adott napon a 

legnagyobb összsúlyú fogás elérése. Aki kevesebbet fogott kiesik. Egy horgász részére 

két hely biztosított. A verseny 8.00 – 18.00 között zajlik. 7.00-tól sorsolás, 

helyfoglalás, etetés. 8.00-tól verseny kezdet. További részleteket a honlapon közöljük.  

 

2., A 2022. január 21-én megtartott vezetőségi ülésen történtek megbeszélése, 

határozat hozatal. 
 Előadó: Baló Attila 

  

Baló Attila: Az elnökség a napirendi pontot napirend előtti hozzászólás alapján 

megtárgyalta. Tudomásul vette Boncsér Attila bocsánatkérését. Mivel a napirend 

aktualitását vesztette kéri a napirend törlését. Egyhangú szavazással az elnökség 

elfogadta a törlési javaslatot. A napirendet nem kívánja ismételten tárgyalni. 

  

3., Egyebek (vendégjegyek) 
Előadó: Baló Attila 

 

Baló Attila kéri, hogy a tagfelvételt hagyjuk az utolsó napirendi pontnak az egyebeket 

vegyük előre. Az elnökség a javaslatot támogatja.  

 

Vendégjegyek leadása: Baló Attila tájékoztatja az elnökséget, hogy az elmúlt évben 48 

db vendégjegyet vásároltak horgásztársaink. Ebből 8 db nem kelült leadásra. A 8 db 

vendégjegyből 3-at olyan volt horgásztársunk nem adott le, aki ebben az évben nem 

váltott engedélyt. 5 fő tagunk van, aki nem adta le a vendégjegyet. Kovács Gábor, 

Lovász Ferenc, Mertus Csaba, Répási Szabolcs, Szabó Zoltán. A Horgászati 

Szabályzatunk alapján aki a vendégjegyet kitöltve nem adja le a következő évben 

vendéget nem hívhat. Idézi a szabályzat vonatkozó részét: „A felhasznált vendégjegyet 

megfelelően kitöltve a vendéglátó egyesületi tag köteles a fogási naplóval együtt 

leadni. Az a horgász, aki a vendégjegy leadási kötelezettségét nem teljesíti, a következő 

horgászévben vendégjegyet nem vásárolhat!”  Javasolja, hogy ezt határozatban 

rögzítsük és küldjük meg a BŐVÍZ Kft részére. Az elnökség a javaslatot egyhangúan 

támogatja. 

 

1/2022. elnökségi határozat 

 

Kovács Gábor, Lovász Ferenc, Mertus Csaba, Répási Szabolcs, Szabó Zoltán részére 

2022. évben vendégjegy nem értékesíthető, mivel a 2021.évi vendégjegyeiket nem 

adtak le. 

 

 

4., Tagfelvétel. 
Előadó: Baló Attila 

 

Baló Attila tájékoztatja a vezetőséget, hogy 9 tagfelvételi kérelmet tart nyilván az 

egyesület. 8 fő nem váltott területi engedélyt, illetve állami horgászjeget. Korábbi 

elnökségi határozat alapján aki nem vált területi engedélyt nem tagja az egyesületnek. 



9 fő tagfelvételre van lehetőség. Ismerteti a jelentkezők kérelmét. Felhívja az ajánlók 

figyelmét, hogy az ajánló 100 %-ig felelős az ajánlott horgász felvételért. Sós János: a 

felelősség kérdését vitatja. Baló Attila: nem kell ajánlani olyan horgászt az 

egyesületbe, akiben nem bízol. 

Tagfelvételi kérelmek: 

Ábel László Alsózsolca  támogató: Silye Lajos, Nagy László polgármester 

Magyar Imre Sajólád  támogató: Sós János, Nagy László polgármester 

Balázs József Bőcs támogató: Juhász Zoltán, Mogyorósi Tamara 

Kalóz István László Tiszapalkonya támogató: Baló Attila, Baló Attiláné 

Szűcs Máté (ifi) Hernádnémeti támogató: Szűcs Nándor, Huszár Lajos 

Rákosi Péter Emőd támogató Juhász Zoltán, Móricz István 

Bereczki György Hernádnémeti Boncsér Attila, Móricz István 

Ruszó Norbert Sajóörös támogató: Mertus Gábor,Sós János 

Pászka Zsolt Sajólád támogató Gorgyán Barnabás 

 

2/2022. elnökségi határozat 

 

Ábel László, Magyar Imre, Balázs József, Kalóz István László, Szűcs Máté, Rákosi 

Péter, Bereczki György Ruszó Norbert tagfelvételét az elnökség egyhangúan 

támogatta. 2022. január 26-ától egyesületünk tagja. A halasítási hozzájárulás, a tagdíj 

és a területi engedély kiváltására 2022. január 31-ig biztosít az egyesület elnöksége 

lehetőséget a befizetésre. Aki addig nem fizeti be a pénzt, automatikusan törli a 

tagfelvételét. 

Pászka Zsolt tagfelvételi kérelmét az egyesület elnöksége egyhangúan elutasította. 

 

 

Baló Attila: Javasolja, hogy betöltetlen helyet az elnökség tartsa fenn K. Józsefnek. A 

jövő évben, ha akar ismét tagja lehet az egyesületnek. Az elnökség a javaslatot 

egyhangúan megszavazta. 

 

 

 

Több felvetés nem érkezett. Baló Attila elnök az ülést bezárja. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

…………………………………………. 

  

  

 


